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PAOC Ka Chi Secondary School 
加拿大神召會嘉智中學 

School Circular No. 18 (2023 – 2024) 

家長通告第十八號 (2023 至 2024 年度) 
【S5 Mainland Tour: Citizenship and Social Development】  

【中五級公民與社會發展科內地考察】  
 

4 December 2023 
Dear Parents, 
 

The Education Bureau (EDB) has organized a Mainland study tour for each senior secondary student 

studying Citizenship and Social Development (CS) to promote their appreciation of Chinese culture, 

enhance their sense of national identity, and improve their understanding of the latest developments in the 

country. The participant receives a full subsidy from the EDB. The expenses covered include related 

excursions, activities, meals, and transportation. 

 

The mainland study tour is an important component of the Citizenship and Social Development Studies 

curriculum, and students must attend a pre-departure briefing. Upon completion of the tour, students will be 

required to engage in project-based learning and submit their learning outcomes. 

 

          The details of the Mainland study tour: 

Route: Shenzhen Excursion 

(Shenzhen Smart Life Innovation Hall or Longgang District 

Science and Technology Museum, Gankeng Hakka 

Town) 

Date: 5 January 2023 (Friday) 

Time: 08:00 - 18:00  

Gathering venue: School 

Activity fee: Free 

 

To ensure a smooth and successful Mainland study tour, we kindly request parents to check the validity of 

their child's "Mainland Travel Permit for Hong Kong and Macau Residents" or other relevant travel 

documents. If the document is about to expire or has already expired, we kindly ask parents to renew or 

apply for it as soon as possible. We would also appreciate it if parents could provide photocopies of their 

child's HKID card and travel documents or visa to the subject teacher by 21 December 2023. For inquiries, 

please contact Ms Fung, the panel of Citizenship and Social Development. 

 
 

Yours faithfully,               
 
 
 
 
 
 

Principal Wong Wai Keung 
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敬啟者： 

 

    為了讓所有高中學生通過實地考察活動，親身了解國情和國家的最新發展，增進他們對中華文化的認識

和欣賞，提升國民身份認同，教育局會安排每位修讀公民與社會發展科的高中學生參與一次「公民與社會發

展科內地考察」。教育局全額資助團費，費用包括參訪活動、膳食、交通以及基本的團體綜合保險。  

    公民與社會發展科的內地考察屬課程的重要組成部分，學生須出席出發前簡介會。在完成內地考察後，

需要進行專題研習，並以個人習作形式向學校呈交報告。 

「公民與社會發展科內地考察」詳情如下： 

行程： 深圳創新科技發展及文化保育內地考察 

 (深圳智慧生活創想館或龍崗區科技館、甘坑客家小鎮) 

日期： 2023 年 1 月 5 日 (星期五) 

集合及回程時間：  08:00 至 18:00 

集合地點：  本校 

費用 全免 

     

    為了讓內地考察順利進行，請家長須檢查 貴子弟「港澳居民來往內地通行證(回鄉證)」或往內地相關旅

遊證件的有效日期，若已過期或快將過期，請盡快預約換領相關證件。 

    請家長囑咐 貴子弟於 2023 年 12 月 21 日(星期四)或以前將回條連同香港身份證及回鄉證副本交予科任

老師。如有任何查詢，歡迎與公民與社會發展科主任馮寶霖老師聯絡。 

 

此致 

 

貴家長 

校長      

 

 

 

 

 

謹啟 

 

 

二零二三年十二月四日  
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Reply slip 回條 

 

 
Dear Principal, 
 
I have carefully read and comprehended the information provided in School Circular No. 18 pertaining to the 

【S5 Mainland Tour: Citizenship and Social Development】.  

 
 
 

敬覆者： 

       頃接家長通告第十八號藉悉 貴校有關【中五級公民與社會發展科內地考察】事宜。 

 
 

 此覆 

加拿大神召會嘉智中學校長 
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